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Årsmelding fra Leder 
 

Kjære jakt og fiskevenner og andre brukere av naturen. 

Et nytt jakt og fisker år er passert og det er tid for litt oppsummering. 

Laks oppgangen i de Trønderske elvene er nedadgående. Det er mange forhold som 
påvirker dette, men når smolten som går ut av Trondheimsfjord bassenget blir 
angrepet av skyer av lakselus fra oppdrettsnæringen, er det ikke så rart at det er få 
som overlever. Dette får vi ikke bukt med før vi får lukkede anlegg. Vi må 
opprettholde et stort trykk mot oppdrettsnæringen og myndighetene skal vi få til dette. 
Teknologien fines, det er bare å ta den i brunk, men da må oppdrettsnæringen være 
villig til å bruke noe av overskuddet for å berge villaksen. 

Rypebestanden er og på et lavmål. Mange teorier florerer om årsaken. Det blir 
forsøkt mange tiltak for å få opp bestanden, men det er vanskelig å se hva som virker. 
Predatorbekjempelse kan være et godt tiltak. Skuddpremieordningen bidrar til at det 
blir felt mye smårovvilt i kommunen.   

Hjorteviltbestanden synes å være stabil unntatt for rådyra som har fått en knekk etter 
mange år med stor bestand av gaupe. Gaupebestanden er sterkt redusert og rådyra 
er på vei tilbake. 

Det ble gjennomført ”Villmarksdag” i Tromsdalen med en liten nedgang i besøkende, 
men de som var der så ut til å storkose seg. Det er en fin måte for utvalgene å 
presentere seg for publikum. 

Det gjøres mye bra arbeid i utvalgene i foreningen, og det er enkelt å være leder når 
det er så stor aktivitet. Vi har fortsatt noe å gå på når det gjelder arbeid med barn og 
unge. Kanskje flere koster kan avhjelpe dette? 

Medlemstallet i foreningen er noenlunde stabilt, men det kreves kontinuerlig 
medlemsverving skal vi klare å opprettholde nivået. 

Økonomien i foreningen er god og stabil grunnet et relativt høgt aktivitetsnivå. Det er 
aktiviteten som gjør det attraktivt å være medlem i VJFF.  Takk til alle som har bidratt 
til dette.  

Tilslutt vil jeg gratulere alle som har oppnådd til dels høye resultater i de forskjellige 
konkurranse grenene våre.  

Takk til alle som stiller opp for foreningen vår på alle nivå! 
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Hovedstyret!har!i!2013!hatt!denne!sammensetningen!
!

Formann! ! Ketil!Aarstad!
Nestformann! ! Terje!Vik!
Kasserer! ! Gunnar!Sagmo!
Sekretær! ! Terje!Vik!
Elve!utvalget! ! Odd!Joar!Helden,!leder!
Storvilt!utvalget! Knut!Forbord,!leder!
Kvinneutvalget! Anita!Verås,!leder!
Jaktutvalget! ! Geir!Ove!Lerfald,!leder!
Fiskeutvalget! ! Annbjørn!Austmo,!leder!
Leirdueutvalget! Erlend!Fredin,!leder!
Studieutvalget!! Johan!Trætli,!leder!
Ungdomskontakt! Svein!Johan!Hermann!
!
Representasjon!

Verdal!JegerG!og!Fiskeforening!har!vært!representert!på!en!rekke!møter,!kurs!og!tilstelninger.!

Antall!medlemmer!den!31.12.2013!var!668!medlemmer.!

!
!

Oppfordrer!alle!i!VJff!om!å!støtte!
vår!Grasrotandel!som!har!org!nr:!975414493!

! !
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Årsmøtet!vil!bli!holdt!på!klubbhuset!Tromsdalen!

TORSDAG!6.MARS!KL!19.00!

!

1. Godkjenning av innkalling og dagsorden. 
2. Valg av møteleder og sekretær. 
3. Valg av to medlemmer til å underskrive protokoll. 
4. Godkjenning av årsmeldingen. 
5. Regnskap 2013. 
6. Budsjett 2014. 
7. Faste saker som årsmøtet skal behandles. 
8. Valg. 

Innkomne!saker:!

1. Ingen 

Faste!saker:!

1. Medlemskontingent   Uendret 
2. Styrehonorar    Uendret 
3. Utsending til fylkesårsmøtet  2 stk 

!
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Valgkomiteens!forslag!for!2014!
!
 

Leder Kjetil Aarstad Gjenvalg 
    Nestleder Terje Vik Ikke på valg 
    Kasserer Gunnar Sagmo Ikke på valg 
    

       Fisk Odd Joar Helden  Ikke på valg 
 

Leirdue Erlend Fredin Gjenvalg 

Utvalget Anders Moe Ny 2 år 
 

utvalget Bjørnar Melby Ikke på valg 

 
Odin Granheim  Gjenvalg 

  
Kjell Ivar Kvello Ikke på valg 

 
Frode Kjønstad  Gjenvalg 

  
Ole Kristian Falk Ikke på valg 

 
Jan Erik Haga              Gjenvalg 

  
Tor Åge Reitan Gjenvalg 

 
Harald Martinussen  Ikke på valg 

  
Torodd Formo Ikke på valg 

 
Odd Høgli   Ikke på valg 

  
Håkon Mjømen Ikke på valg 

 
Torbjørn Thørring Ikke på valg 

  
Ole Mo Gjenvalg 

 
Bjørn Ivar Hegdahl Ikke på valg 

  
Kjell Rune Sandnes Gjenvalg 

     
Ole Bjarne Brueng Ikke på valg 

Jakt  Geir Ove Lerfald Gjenvalg 
  

Torbjørn Hermstad Ikke på valg 

Utvalget Jonny Nilssen Ikke på valg 
  

Svein Olav Hallager Ikke på valg 

 
Arnfinn Aunøien   Ikke på valg 

  
Jan Hermstad Ikke på valg 

 
Dagfinn Hynne Ikke på valg 

  
Vegard Karlgård Gjenvalg 

 
Trond Buran Gjenvalg 

  
Odd Arild Karlgård Gjenvalg 

 
Erling Nilssen Gjenvalg 

    
 

Per Olav Helden Gjenvalg 
 

Kvinne Anita Verås Gjenvalg 

    
Utvalget Grethe Formo Ikke på valg 

Storvilt Knut Forbord Gjenvalg 
  

Inger Baldhald Gjenvalg 

Utvalget Toralf Hjelde Gjenvalg 
  

Trude Mohn Ikke på valg 

 
Arne Haugskott Gjenvalg 

  
Hilde Kolstad Ikke på valg 

 
Torstein Heggås Ikke på valg 

    
 

Jan E Stornes Gjenvalg 
 

Fiske Annbjørn Austmo Gjenvalg 

 
Tore Aarstad Gjenvalg 

 
Utvalget Livard Austmo Ikke på valg 

 
Jørgen Valstad Ikke på valg 

  
Thor Holbø Ikke på valg 

 
Else Jorun Hermann Ikke på valg 

  
Rune Johnsen Ikke på valg 

 
Svein Ove Kulsli Gjenvalg 

  
Lena Mathisen Gjenvalg 

 
Inge Molden Ikke på valg 

    
 

Pål Stian Heggås Ikke på valg 
 

Studie Arild Stenberg Ny 

 
Einar Myhr Gjenvalg 

 
utvakget 

  
 

Robert Fjerdingen Ikke på valg 
    

       Ungdoms Cesilie Hagen Ny 1 år 
 

Revisorer Ditleiv Arntzen Gjenvalg 

kontakt Lise Lyngås Ny 2 år 
  

Olav Buran Ikke på valg 

 
Line Kvilt Ny 1 år 

    
        
!
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ÅRSMELDING FOR ELVUTVALGET 2013 
 
 
Utvalgs medlemmer : 
 
 Odd Joar Helden,Odin Granheim 
   Jan Erik Haga , Frode Kjønstad 
 Harald Martinussen,Odd Høgli 
  Torbjørn Thørring ,Anders Moe 
 
Takk til grunneiere, fiskere og andre samarbeidspartnere for året som har gått!  
Vi vil fortsette å arbeide for allmennhetens tilgang til laksefiske i Verdalsvassdraget, 
og samtidig lage et produkt som gjør oss attraktive for grunneiere å samarbeide med. 
 
Fiske sesongen 2013 ble nesten 3 uker lengre enn forrige år ,10 juni og ut juli. 
Kvoten ble redusert fra 3 til 2 laks per fisker ,mens fellesforvaltningen for Verdalselva 
valgte å frede sjø-ørreten. En totalkvote på 300 laks ble satt av Direktoratet og er 
stiller seg inn i en rekke av nye reguleringstiltak for å unngå overbeskatting av elva. 
Med 280 laks i fangstresultat unngikk vi fredning av elva under fiske sesongen. 
Resultatene av gytefiske tellingen ,og samlet oppgang av fisk i Granfosstrappa  
antyder at gytebestandsmålet ikke ble oppnådd i 2013.Dette målet, samt fangst 
resultatene brukes i dag som grunnlag i forvaltningen og kan ha stor betydning for 

hvordan det blir åpnet for fiske i 2014.  
Foreningen solgte like mange fiskekort som forrige år , men vi merker nå ett tydelig 
press på våre vald fra private aktører , som benytter den nå svake perioden ,til å 
kjøpe opp de beste valdene ,og leie ut til det eksklusive markedet. Dette er en trend 
foreningen liker lite.  
 
Meråker Brug Valgte i år å avslutte leieforholdet vårt på Prestegården Øvre.(Sone 
like overfor Holmsbrua), og vil kommende sesong disponeres av Verdalsbruket.  
Ellers er det ingen av grunneierne som har meldt avbud innen fristen 1.januar. 
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Vinteren 2013 holdt utvalget ett firedagers fluebindekurs for nybegynnere på 
Håndtverkertorget. Vi har kjøpt inn store mengder fjær og materiell de siste årene slik 
at vi har kunnet ta i mot mange «elever» til kursene våre. Den siste kvelden ble 
avsluttet med Pizza og Brus. 
 
Vi i Elv utvalget ønsker alle våre medlemmer ett godt fiskeår og lover å jobbe videre 
for at du skal kunne kjøpe deg ett fiskekort til en overkommelig pris. 
 
 
 
 
 
Leder Odd Joar Helden. 
 
 

 

 

 
Årsmelding Studieutvalget.                                                                     
  
Dette har vært et bra år for studiearbeidet i foreningen, med et brukbart overskudd og 
over 100 medlemmer på forskjellige kurs. Det er som vanlig flest på jegerprøve 
kurset, men det har også vært bra på hundeaktiviteter. 
Som vanlig oppfordres avdelingene til og melde inn aktiviteter, vi trenger bare navn, 
alder og adresse på deltagerne og det bør være mer en 5 deltagere. Husk også 
innmelding av aktiviteten på forhånd. 
Jeg trekker meg som leder i studieutvalget nå og vil med dette takke alle i klubben for 
et godt samarbeide og lykke til videre. 
  
 
Leder Johan Trætli. 

!

! !
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ÅRSMELDING FOR KVINNEUTVALG ET 2013 
 
Leder:    Anita Verås 
Utvalg:   Grethe Formo Risan 
               Inger Balhald 
               Trude Mohn 
               Hilde Kolstad 
 
 
Hagle 
6 kvelder med uformell hagleskyting, der 
Grethe var instruktør. 
Vi var fra 5 til 10 damer/jenter. 
 
 
 
 
 
 
Rifle 
2 kveld med uformell rifleskyting, med Toralf H som instruktør. 
Vi ble 5 til 7 damer/jenter. 
 
Helaften med hagle og Rifleskyting  
Siste kveld før vinterstenging av skytebanene arr. uformell skytekonkurranse på 
hagle og rifle. 
Enkel kiosk salg. 
Vi ble ca 25 jenter/damer. 
. 
Hundetrening 
Hver mandagskveld fra april til juli arr. vi hundetrening som inneholder: 
utstillingstrening, hverdagsdressur, sosialisering, miljøtrening og agility som ble 
veiledet av Hilde, Trude og Anita. Vi var fra 6 til 15 personer med forskjellige 
hunderaser. 
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Blodsporkurs 
5 kvelder med kurs i blodspor / ettersøk, med 13 deltakere. 
Som bestod av  teori og praktiske øvelser. 
Siste kveld, var det mulighet til å gå opp til en formell prøve. 
Flere av hundene har blitt i ettertid offentlig godkjente ettersøkshunder. Kurset ble arr 
av Hilde og Anita 
Vi fikk god hjelp av Ketil Å, Annbjørn A, Johan T og Arild S. 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
Jakt på rådyr, hare og elg + Mat &Vin kurs 
Vi var 24 damer som ble fordelt på 6 jaktlag( Vinne, Tromsdal, Volhaugen, Røra, 
Inderøy og Sul  
Totalt ble det felt 4 stk rådyr og 3 stk elg.   
Etter jakten startet vi med Mat & Vin kurs, der vi fikk god veiledning av Tor Hynne og 
Kennet Hynne, på forberedelse og tilberedelse av vilt. 
Kurset avsluttet med mange forskjellige retter av vilt med lokale råvarer. 
Arr av hele kvinneutvalget, med god kjøkkenhjelp av Jannike, Nadja og Sissel. 
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Villmarks dagen VJFF 
"Kvinneutvalget hadde i 2013 også barn og hund aktivitet under Villmarks dagen. 
Vi var så heldig å få hjelp av ungdommene Ingebjørg Austmo og en venn av henne til 
å sitte i sekretariatet. 
De tok i mot påmelding og skrev ut diplomer til barna som deltok. Vi takker 
ungdommen for hjelpen vi fikk. 
Anita fungerte som sekretær. Hun delte ut sløyfer og deltagerpremier som hun har 
fått sponset.  
Hilde viste ungene hvordan de best mulig kunne vise hunden sin og snakket litt om 
hva dommeren ser etter når de bedømmer hundene. 
De som ikke hadde hund selv fikk låne min Wilma. Hun er glad i barn og med 
godbit var hun mere enn villig til å bli med en runde i ringen. 
Barn og hund hadde god oppslutning og barna så ut til å like aktiviteten :)" 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
Sommer glede for barn i samarbeid med Frivillige Verdal 
 
Fiskedag ved sjøen. Frivillig Verdal arrangerte Sommerglede for barn i samarbeid 
med Verdal Jeger og Fiske forbund og NJFF Nord-Trøndelag. Vi ble 13 barn fra 7 år 
til 12 år og 6 voksne. Alle møttes hos Frivillige Verdal’s lokal, der vi spiste frokost i 
sammen og ble litt kjent med hverandre. NJFFs frilufts instruktør Anita tok med alle 
barna i minibussen og de voksne kom kjørende etter til Skånestangen i Levanger. 
Her ble det fisking fra båt og kano, kajakkpadling, bålbrenning, skyting med pil og 
bue og masse lek og moro på en kjempefin sommerdag. Stor takk til Liss, Johan, 
Hilde og Inger. 
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Kvinneutvalget, takker medlemmer i VJFF, som har hjulpet oss med 
gjennomført av disse kurs og aktiviteter. 
 
I 2014 skal vi arr: 

- Hund trening 
- Ettersøkskurs 
- Skytetrening på hagle og rifle 
- Jakt 
- Fiske 

Følg med på hjemmesiden VJFF og facebook ‘’ jenter VJFF’’ 
 
 
 
ÅRSMELDING FOR STORVILTUTVALGET 2013 
 

Utvalget har i 2013 bestått av følgende: 

Knut Forbord, leder-Toralf Hjelde, nestleder-Robert Fjerdingen, sekr.- Arne 
Haugskott, Jan Erik Stornes, Tore Aarstad, Svein Ove Kulsli, Inge Molden, Pål Stian 
Heggås, Einar Myhr, Torstein Heggås, Jørgen Valstad, Else Jorun Hermann. Etter 
årsmøtet er Rune Gudding kommet med i utvalget uten å være valgt på årsmøtet. 

Storviltutvalget har i 2013 avviklet totalt 20 treningskvelder på skyte- banen, derav 4 
sponsor/firmakvelder og 2 kvelder spesielt for kvinner. Utvalget har gjennom sponsor 
latt juniorer skyte med gratis ammo. Skadefellingslaget for rovdyr og sponsor/firma 
har også hatt anledning til å bruke banen. Aktivitetsnivået er tilpasset mannskaps- 
resurssen vi rår over i utvalget (14) og i mannskapsbanken (17). Vaktlista på 
elgbanen fungerte bra i 2013. Antall mannskap ved avvikling av stevner har også 
fungert tilfredsstillende. Teknisk fungerer anlegget bra etter mange gjentatte år med 
betydelig dugnadsinnsats. Vi har imidlertid fokus på noen områder som snart er 
moden for renovering og investeringer. Storviltbanen er fortsatt meget attraktiv og 
mye brukt av jaktskyttere. Deltagelsen holder seg på samme nivå som tidligere år, og 
vi legger opp til at publikum skal få den service og trivsel som er til stede på 
Storviltutvalgets treningskvelder. Sportslig har året vært middels bra, med mindre 
deltagelse i hjemlige og nasjonale stevner enn tidligere år. 

Aktiviteter: 

Luftgeværskyting på Vinne skole fra november – mars. Jaktfeltskyting fra – mars. 
Storviltbanen åpnet 14. mai og siste kvelden var 17. september, feriestengt i 4 uker. 
Stabilt antall skyttere på treningskveldene, totalt 1002. Avlagte storviltprøver 269 og 
solgte årskort 43, det siste en nedgang fra 2012.  I tillegg til treningskveldene som er 
åpen for alle er det også gledelig at vi har så mange som 56 på sponsorkvelder, 9 på 
egen damekveld og 15 til oppskyting for skadefellingslaget. Våre egne skyttere har 
hatt god tilgang til både luftgeværskyting, jaktfeltskyting og på elgbanen. Årets 
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dugnader er gått med til forbedring av paviljongen og teknisk/elektronisk utstyr, pluss 
nytt høyttaleranlegg. 

Lokale, regionale og nasjonale stevner: 

 

Bilde:ABC Fritid Cup. Fra venstre, Birger Meistad 2, Christian Solhøi 1 og Reidar 
Strand 3 

 

Bilde:FM Jaktfelt. Fra venstre. Christian Solhøi 2, Kennet Johnsen 1 og Toralf Hjelde 
3 

Også i 2013 ble det arrangert et betydelig antall stevner på anlegget. 23.februar ABC 
Fritid Cup, dobbelt Jaktfeltstevne med Levanger JFL med  56 delt. – 9.mars FM 
Jaktfelt med 20 delt. – 6.april VM Jaktfelt med 19 delt. – 8.juni Leupold Cup med 29 
delt. – 9.juni Astra Cup med 38 delt. – 18.juni St.Hans skyting med 32 delt. – 23.juni 
FM elgbane med 31 delt. – 2.juli VM elgbane med 34 delt. – 3.juli Tromsdalselgen 
med 41 delt. – 14.juli NT karusell med 56 delt. – 13.august VM elgjaktlag med 69 delt. 
Totalt 11 stevner med til sammen 425 skyttere. I tillegg er det avviklet 5 kvelder med 
Årscup- skyting med 42 deltagere. 
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Resultater fra lokale, regionale og nasjonale stevner: (Verdal JFF’s egne skyttere). 

Vinner av Årscupen ble Rune Sørholt. FM Jaktfelt: nr 3 Toralf Hjelde, nr 4 Svein Ove 
Kulsli, nr 5 Rune Sørholt, nr 6 Harald Arnøy, nr 7 Bjørnar Melby. VM Jaktfelt: nr 1 
Rune Sørholt. Leupold Cup: nr 2 Rune Sørholt, nr 3 Harald Arnøy, nr 4 Knut Forbord, 
nr 5 Jan Erik Stornes. Astra Cup: nr 2 Toralf Hjelde. St.Hans skyting: nr 1 Rune 
Sørholt, nr 2 Rune Gudding, nr 3 Bjørnar Melby. FM elgbane: nr 2 Toralf Hjelde, nr 3 
Rune Sørholt. VM elgbane: nr 1 Rune Sørholt, nr 2 Toralf Hjelde, nr 3 Jan Erik 
Stornes. Tromsdalselgen: nr 3 Toralf Hjelde, nr 4 Arve Melby. NT karusell: nr 4 
Bjørnar Melby, nr 6 Jørgen Valstad, nr 9 Toralf Hjelde. VM elgjaktlag: Jaktlaget Sul 
Nord. NM Jaktfelt Løiten JFF: Rune Sørholt nr 10. Lag Verdal JFF 1 nr 10 med Rune 
Sørholt, Toralf Hjelde og Jan Erik Stornes. Press Rådyr kl 1 nr 3 Rune Sørholt. NM 
elgbane Lardal JFL: Rune Sørholt nr17. Rune Sørholt beste skytter før finale med 50-
7-125. 14 deltagere fra Verdal 
JFF. Lagskyting Verdal JFF1 nr 9, Verdal JFF2 nr 20, Verdal JFF3 nr 43, Verdal 
JFF4 nr 55. 

Ungdomsaktiviteter: 

I tråd med signaler fra NJFF sentralt gjennomfører Storviltutvalget aktiviteter rettet 
spesielt mot barn- og ungdom. Gjennom et betydelig antall kvelder er det arrangert 
skyting med luftgevær (Vinne skole), og rifleskyting på storviltbanen. 

Øvrige aktiviteter/saker: 

 Statement, gratis rusfritt arrangement for ungdomsskoleelever ble arrangert i Sul 16. 
mai og utvalget stilte med 2 personer til luftgevær- skyting. Vi nevner også egne 
kvelder for ledelse og ansatte i firma som er betydelig sponsorer til våre anlegg, som 
igjen betyr mye for oss gjennom tilførsel av materialer og velvillighet. Utvalget rettter 
en stor takk til sponsorene: Grande Entr., Verdalskalk, Inntre, Verdalsbruket, Elman, 
Astra Bygg & Entr., Byggmesteran. 

For!Storviltutvalget!

Robert Fjerdingen (sekr.) 
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ÅRSMELDING FOR LEIRDUEUTVALG ET 2013 
!
! !

!
Leder:!!
Utvalg:!!!!

Erlend!Fredin!!
Bjørnar!Melby!
(nestleder)!!
Kjell!Ivar!Kvello!
Tor!Åge!Reitan!!
Ole!Morten!Hynne!
Svein!Olav!Hallager!
Kjell!Rune!Sandnes!
Håkon!Mjømen!
Torbjørn!Hermstad!
Jan!Hermstad!
Ole!Bjarne!Brueng!
Vegard!Karlgård!
Ole!Kristian!Stene!Falch!
Torodd!Formo!
Odd!Arild!Karlgård!
!

!
Tor$Åge$Reitan$på$skeetbanen$

        
Trening på haglebanen 
Vi startet opp skytinga den 16. april og hadde trening hver tirsdagskveld (opphold i 
fellesferien) fram til 3.september. Hver tirsdag fra oppstart og til ut mai, var det egen 
ungdomsskyting før den ordinære skytinga fra kl. 17-18. Dette har vært en meget 
populær aktivitet som har samlet mange ungdommer til skyting. Leirdueutvalget har 
hatt ungdomsskyting i flere år og vi ser nå at dette har vært svært positivt for 
rekrutteringen til hagleskytinga. Ekstra positivt er det at vi har fått med flere 
ungdommer både på lokale stevner utenfor Verdal og på NM. 
 
 
Konkurranser og NM 
Vi arrangerte stevner i jegertrap 18. mai og 29. juni. Stevne i leirduesti 16. juni ble 
avlyst på grunn av at det ble arrangert LM leirduesti samme helg på Møre. Verdal jff 
har generelt gjort det bra på alle haglestevner i Nord-Trøndelag, men også utenfor 
fylket. 
-FM trap ble vunnet av Bjørnar Melby. Arve Melby på 2.-plass. 
-FM leirduesti ble vunnet av Bjørnar Melby, med Erlend Fredin på 3.-plass. Vi tok 
dessuten 1.-plass i alle klasser bortsett fra A og E2, der vi ikke hadde deltakere. 
-I LM Nordisk jaktskyting ble det 2.- og 3.-plass på Bjørnar Melby og Erlend Fredin. 
-FM Nordisk jaktskyting ble vunnet av Bjørnar Melby med Arve Melby på 3.-plass. 
-LM jegertrap og leirduesti endte med sølv til hhv. Ole Kristian Stene Falch og 
Bjørnar Melby. 
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Verdalsmesterskapet i hagleskyting inneholdt for første gang konkurranse i skeet, i 
tillegg til tradisjonelle jegertrap og press-skyting. Verdalsmester ble Erlend Fredin 
som vant alle tre grener. 
 
I NM på Oppdal var det juniorene som reddet klubbens ære. Gratulerer til Torbjørn 
Hermstad med seier i Trap klasse D1! Gratulerer også til Johan Hermstad med 2.-
plass i Leirduesti klasse D1 

 
Ungdommer på NM: Her har Vegard Karlgård knust venstredua på en post i NM 
leirduesti på Oppdal. Dua på tur fra høyre gikk heller ikke til gjenbruk.  
 
 
Leirduebanen 
Anlegget har fungert godt i 2013. Akustikkanlegget kranglet litt i starten av året. Dette 
ble ordnet og har fungert utmerket siden. Det har blitt kjøpt inn en ny kaster med 
tralle i år også. Tilbygget ble gjort ferdig og malt. Avfallsdunker fra Innherred 
renovasjon ble skaffet til trap-banen. Det er også gjort en del vedlikehold på banen 
generelt. 
 



!
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Slik så det ut 3 uker før åpning av banen på våren. 

 
Utvendig vedlikehold. 
 
Det har vært stor aktivitet på leirdueanlegget. Både skeet/sportingbanen og 
trapbanen blir flittig brukt. Det har blitt skutt ca 70.000 skudd. Skudd og duer handles 
lokalt av Intersport Verdal (Coop). De leverer konkurransedyktige priser og tilbyr i 
tillegg lagring av skudd gjennom sesongen.  
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Det har vært mye utleie av banen i år. Både Tromsdalsopplevelser, Verdalsbruket, 
lokale entreprenører og private lag benytter seg av dette tilbudet. 
 
Vi vil til slutt få takke alle som har bidratt i 2013 og ønske alle hjertelig velkommen i 
2014. 
 
For Leirdueutvalget: Erlend Fredin 
 

 
 

ÅRSMELDING FOR FISKUTVALGET 2013 
 
Styret består av:         Annbørn Austmo, leder 
 
           Rune Johnsen 
 
           Tor Hobøl 
 
           Lena Mathisen 
 
           Livard Austmo 
 
 
Fiskeutvalget har hatt 3 styremøter i året som har gått. Lederen har deltatt på de 
fleste hovedstyremøtene. 
Vi startet fiskesesongen med isfiske på Leksdalsvatnet, bra oppmøte 
med en 30-40stk.med stort og smått. 
Kaffekoking og grilling fra en skyfri himmel. Det ble tatt en del fisk, og dagen ble 
avsluttet med premieutdeling. 
I slutten av Juni, ble det arrangert fisketur oppi Kverna. Litt lite 
oppmøte, men de som møtte opp var godt fornøyd med kvelden. 
(ca 30stk)de fleste tok fisk. Koking av kaffe og grilling av pølser ble også. 
Fiskeutvalget hadde stand på villmarks dagen, hvor de fleste av folkene var innom.  
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ÅRSMELDING FOR JAKTUTVALG ET 2013 
 
Jaktutvalget har i 2013 bestått av følgende personer: 
Geir Ove Lerfald (leder),  Johnny Nilssen (nestleder), Per Olav Helden (referent), 
Arnfinn Aunøien, Erling  Nilssen, Trond Buran og Dagfinn Hynne   
 
- To ordinære styremøter er gjennomført i utvalget, samt ekstra møte ifm. årets jakt-perioder 
og kvoter  
- Utvalgets leder har i 2013 deltatt på foreningens hovedstyremøter. 
 

 

•     Tverråsjøhytta:           
     
Året 2013 var igjen ett rolig år angående dugnad og kostnader på hytta. Ved ble oppkjørt, 
samt andre forbruksvarer for drifting av hytta. Ingen stor aktivitet eller arbeid på selve hytta, 
bare litt vanlig vedlikeholdsarbeid samt beising av utemøbler ble utført.  
Hytta er som tidligere nevnt i en brukbar standard, men krever uansett kontinuerlig 
vedlikehold. og nå er vår vedovn under vurdering for utskifting, dette grunnet problemer med 
dørhandtaget.  
I tillegg vurderes det å skifte ut sofaputene.  
Utvalget henstiller igjen til at de oppsatte hytteregler blir respektert og etterlevd av alle som 
benytter hytta og da spesielt at brukere gjør opp for seg etter dagsbesøk og overnattinger ihht. 
gjeldende /oppsatte priser.  
  
• Dugnad 2014: 
Det vil også i 2014 bli gjennomført litt dugnad på hytta. Dette vil for øvrig bli offentligjort på 
vår felles hjemmeside når tidspunkt for dette er avklart.  
 
 
• Bufe-testing (mot sau):  
Sesongens testing av jakthunder ble også denne sesongen fordelt på 6 kvelder som tidligere 
år. 
Planlagt testing lørdag 8 juni på Stiklestad camping ifm. hundeutstilling måtte avlyses grunnet 
mangel på test-område. Vi er imidlertid lovet av grunneier en god plass for kommende 
sommer. Nærmere info. ang datoer og tidspunkt for testinger i 2014 vil bli utlagt på vår felles 
hjemmeside.. 
Alle testkvelder var også denne sesongen hos Magne Hojem, Stiklestad.  
To innhegninger var mulig å bruke, og vi sier igjen takk for lånet av ”land og dyr”. Vi ble 
lovet å komme tilbake neste sommer/høst også. 
Jegere på Tverråsjøan/Tverrvola (og flere andre jakt-terreng) må fortsatt vise frem Gyldig 
Bufebevis på sine jakthunder for å kunne kjøpe seg jaktrettigheter/jaktkort, og Jaktutvalget 
har derfor bestemt å opprettholde kravet som følgende:  For VJFF sine områder er 
gyldighetstiden for Bufebeviset fortsatt 2 år. 
 
 
• Jakt og jaktkort: 
Alle søknader på jaktkort ble innvilget for alle tre perioder.  
Tilbakemelding om svært lite fugl i fjellet ble registrert etter jaktstart 10 september og møte i 
utvalget ble avholdt som følge av dette. Vi besluttet å stoppe rypejakta den 1 november, (noe 
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tilsvarende som Verdalsbruket). All annen jakt (jamført jaktkort) kunne utøves frem til den 
23.12. 
Dagkvotene («baglimit») ble også redusert til to stk. vilt pr./dag og totalt 10 stk. vilt for hele 
sesongen.  
 
JaktGkortet!ga!forøvrig!rett!til!trening!av!hund!i!samme!område!etter!angitte!tider!på!korte,!
men! husk! gyldig! bufebevis! gjelder.! Utvalget! har! bedt! om! at! slik! trening! utøves! med!
varsomhet!og! spesielt!nå!på!vinteren!da!det!ofte!er!mye! reinsdyr! i!området,!og!oppdages!
rein!i!området!skal!hunden!tas!inn!og!holdes!i!band.!Dette!for!å!unngå!konfrontasjoner!med!
reineierne!som!ofte!har!tilsyn!med!dyra!innenfor!vårt!terreng,!og!spesielt!i!vinterhalvåret.!!

 
 
• Jaktstatistikk (fra 2005 og fremover): 

 
Statistikk!finnes!i!arkiv!fra!alle!årene!siden!første!registrering!i!1995:!!!!!!!!!!!!!

 
 

(Rapport for  2013 er enda ikke ferdig grunnet senere innleveringsfrist for jaktkort) 
 
Annet:  
Nøkkel for bommen opp til Risvatnet: 
Jakt-utvalget har fått ett begrenset antall nøkler for utlån og depositum på kr.1000.- må 
betales før nøkkel utleveres. Lite antall nøkler for utlån, og vi henstiller derfor alle å returnere 
disse snarest etter bruk.   
Nøkkel til hytta er det også innført depositum på, med kr.500.-  
 
Jaktutvalget takker alle som har deltatt på dugnader i ulike former for året 2013.  
For!Jaktutvalget!!

Per$Olav$Helden$

År! Ant.!
Jegere!

Ant.!
Jaktdager!

Felte!
ryper!

Felte!

storfugl!

Felte!
orrfugl!

Felte!

harer!

2005! 31! 142! 158! 0! 0! 0!

2006! 31! 114! 123! 0! 0! 0!

2007! 28! 102! 147! 2! 0! 0!

2008! 29! 133! 190! 0! 0! 0!

2009! 30! 62! 62! 0! 1! 0!

2010! 31! 95! 101! 1! 0! 2!

2011! 26! 106! 126! 5! 7! 0!

2012! 28! 59! 62! 2! 1! 1!
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Trivselstund!på!hytteGterrassen!etter!første!dag!jakt!10!sept.!2013!

Foto:!P.O.Helden!

!

Bilde!tatt!fra!toppen!av!Tverrvola!mot!øst!og!Feren!i!horisonten.!

Foto:!P.O.!Helden!

!

!
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AKTIVITETER!PÅ!ELGBANEN!2014.!!

(Terminliste!2014!–!Viktige!datoer!2014).!

Jaktfeltstevner:!!!!8.februar!Åpent!stevne.!

!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!22.mars!FM!Jaktfelt!

!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!29.mars!!Åpent!stevne!

Elgbanestevner:!!14.juni!Leupold!Cup!(10!skudd).!

!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!25.juni!Åpent!stevne!

!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!12.juli!NTGkarusell.!

Elgbaneåpning:!Elgbanen!er!åpen!tirsdager!fra!13.mai!–!23.sept.!!!!!!!!!!
(8!kvelder!før!ferien!–!8!kvelder!etter!ferien)!for!trening!og!oppG!
skyting!til!Storviltprøven.!

Elgbanen!stengt!uke!28G29G30G31,!(!8.7!–!29.7).!

Øvrige!aktiviteter:!

22.!februar!VM!Jaktfelt!

17.!juni!St.!Hans!skjøting!(!5!skudd)!

!!!3.juli!Tromsdalselgen!(5!skudd)!

!12.!august!VM!Elgjaktlag!

!28.!august!VM!Elg!bane!(!10!skudd)!

Års!cup:!27.mai,!10.juni,!24.juni,!5.aug.,!26.aug.!

!

VERDAL!JFF!STORVILTUTVALGET.!

!
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!!!!!!Regnskap! 2013!

! !Utvalg! Inntekter! Utgifter! Resultat!!
!Elveutalget! 148306,250! 141671,000! 6635,250!

!Storviltutvalget! 375615,300! 344057,790! 31557,510!
!Leirdueutvalget! 165068,000! 171587,000! G6519,000!
!Fiskeutvalget! 11000,000! 11997,000! G997,000!
!Studieutvalget! 79700,000! 34959,170! 44740,830!
!Kvinneutvalget! 22422,000! 13272,000! 9150,000!
!Klekkeriet! 0,000! 2500,000! G2500,000!
!Jakt/hytte! 38700,000! 25279,000! 13421,000!
!Klubbhus! 3000,000! 88498,230! G85498,230!
!Administrasjon! 125474,930! 118395,640! 7079,290!
!Hundefor! 98611,000! 96684,000! 1927,000!
!Sum! 1067897,480! 1048900,830! 18996,650!
!

! ! ! ! !
!

!!!!!Balanse!pr.! !31.12.2013!
! !Sparebank!1!drift! 13318,210! Annenkorts.gjeld! 196036,500! !!

Sparebank!1!høyr! 572178,220! Forsk.!NJFF! 33422,000! !!
Sparebank!1!h.for! 1381,000! Påløpne!kostnader! 3195,130! !!
Verdal!Samvirkelag! 1645,240! Egenkapital!1/1! 388226,390! !!
Behold.!Hundefor! 26774,000! Resultat!31/12! 18996,650! !!
Behold.!jakker! 24580,000! Egenkapital31/12! 407223,040! !!

!
!!
!

!! !!

Totale!eiendeler! 639876,670!
Tot.!gjeld!og!
egenk.! 639876,670!

!!! !! !!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!! !!
!!! !! !!!

! !!! !! !! !!
!!! !! !! !!
!!! Budsjett! 2014! !!
!Utvalg! Inntekter! Utgifter! Resultat!
!Elveutvalget! 120000! 116000! 4000!
!Storviltutvalbet! 320000! 312000! 8000!
!Leirdueutvalget! 187000! 174000! 13000!
!Fiskeutvalget! 0! 6000! G6000!
!Studieutvalget! 80000! 48000! 32000!
!Kvinneutvalget! 20000! 14000! 6000!
!Klekkeri! 0! 2500! G2500!
!Jakt/Tverråsjøhytta! 40000! 29000! 11000!
!Klubbhus! 3000! 66000! G63000!
!Administrasjon! 104000! 100000! 4000!
!Hundefor! 105000! 100000! 5000!
!SUM! 979!000,00! 967!500,00! 11500!
!!

!

!
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Revisjonsrapport!
for!regnskap!i!Verdal!JegerV!og!fiskeforening!for!2013!

Vi!har!i!2013!foretatt!en!kontroll!av!tilfeldig!utvalgte!bilag!med!hensyn!til!utbetaling!til!rett!firma!/!person!med!
korrekt!beløp.!Vi!har!ingen!merknader!basert!på!den!utførte!kontrollen!

Verdal!15/02!2014!

!

!

!

Olav!Buran! Ditlev!Arntzen! Gunnar!Sagmo!!
Revisor$ Revisor$ Kasserer$
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